
Zápis z jednání rady  

Spolku rodičů školy při ZŠ a MŠ Stonařov 

 

Ze dne 26. 9. 2023 od 16:30 hod. 

 

Program: 
  

• Informace o škole. 

• Odsouhlasení hospodaření spolku za uplynulý školní rok 2022/2023. 

• Schválení členského příspěvku spolku na školní rok 2023/2024. 

• Diskuse. 

 
Přítomni: viz prezenční listina, Lenka Špačková omluvena. 

 

Zasedání rady spolku zahájila členka výboru, která nejprve představila nového zástupce první třídy 
– paní Simonu Hejdovou, poté předala slovo panu řediteli, který ve zkratce pohovořil o současném 
dění školy. Ten ve svém vystoupení mj. zmínil: rozšíření školní družiny na dvě oddělení, pokračování 
ranní družiny, určitý pokles žáků (kvůli odchodu silného ročníku), úpravu školního vzdělávacího 
programu v předmětu informatika, rozmanitost i velkou obsazenost zájmových kroužků za příznivé 
ceny, projekty třídní, školní, pro rodiče s dětmi i evropské, pokračování tradičních školních akcí jako 
doposud.  
Dále bylo konstatováno, že elektronická žákovská knížka je nyní na portále Školy ONLINE, mobilní 
aplikace má nová uživatelská vylepšení, včetně oznamování nově příchozích zpráv či známek. 
Zazněla informace o projektu Mléko a ovoce do škol, který pokračuje pro žáky 1. stupně, jedná se o 
celorepublikový projekt s danými pravidly, včetně četnosti závozů. Zazněla též výzva k seznámení 
se s inovovaným školním řádem a byly předány některé informace z ministerstva školství, např. 
snahy směřující ke zlepšení pohybu dětí. K nahlédnutí byla též výroční zpráva školy. Většinu 
zmíněných informací naleznete podrobněji v informačním zpravodaji ZŠ Stonařov. 

Hospodaření SRŠ v uplynulém školním roce skončilo se zůstatkem 29 197 Kč. Kromě příspěvků, 

které se využívají k financování školních a mimoškolních akcí pro žáky (odměny, cestovné, 

vstupenky na představení apod.), dostal spolek dar od městyse na pohybovou činnost mládeže. 

Tento dar byl celý profinancován na turistický výlet pořádaný Spolkem rodičů, který se uskutečnil 

začátkem září. 

Vzhledem k finančnímu zůstatku z loňského roku navrhl výbor letošní příspěvek ve výši 400 Kč na 

každé dítě, o čemž bylo následně hlasováno.  

Rada spolku se sešla v počtu 9 a výsledek hlasování dopadl takto: 

Hlasy pro: 100 %  Hlasy proti: 0   Zdrželi se hlasování: 0 

 

Z hlasování vyplynulo, že příspěvek do fondu SRŠ bude pro školní rok 2023/24 ve výši 400 

Kč na dítě.  

Dalším bodem jednání byl bankovní účet spolku. V současné době je bankovní účet veden u ČSOB, 

kde od července 2023 stouply poplatky za vedení účtu na 70 Kč/měsíc. Abychom nebyli těmito 

poplatky zatíženi, odsouhlasili jsme zrušení bankovního účtu u ČSOB a založení bankovního účtu u 

Fio banky, kde je vedení účtu i veškeré transakce zdarma. Změnu bankovního účtu provede Marie 

Zvěřinová. 

 

 



Témata z diskuse 

 

Online platby – byl vznesen dotaz, zda by jednotlivé platby pro školu (kroužky, družina, ...) nešly 

uskutečňovat přes bankovní účet. Ředitel školy vysvětlil, že vzhledem k množství dílčích drobných 

plateb a jejich roztříštěnosti (některé děti se přihlásí, následně se odhlásí) je preferován hotovostní 

způsob úhrad, který je přehlednější a na účet jsou převáděny až prostředky po uzavření výběru. I 

vzhledem k tomu, že škola má ekonomku jen na částečný úvazek, je pro školu dosavadní způsob 

technicky lépe zvládnutelný a školní účet není zatížen desítkami drobných plateb.   

 

Zájezd do Anglie – V loňském roce byla diskutována možnost realizace zájezdu žáků do Anglie, o 

který byl z řad žáků určitý zájem. Nyní byl opět položen dotaz, zda se uvažuje o uskutečnění zájezdu. 

Po poradě s učiteli anglického jazyka bylo pro letošek konstatováno, že tento zájezd pořádat letos 

nebudeme. Důvodem je zejména vysoká finanční náročnost, zejména v kontextu toho, že velká část 

žáků je již přihlášena na lyžařský kurz, což by bylo pro mnohé rodiny limitující. 

 

Obecní sportovní zázemí – kurty – Pan ředitel byl dotázán, zda nemají informace ohledně 

zpoplatnění stonařovských kurtů pro jejich uživatele. Ač škola není správcem kurtů, určitě nehrozí, 

že by víceúčelová hřiště byla zpoplatněna pro stonařovské děti či žáky školy.  

 

Přestavba vchodu a šaten školy – poslední dotaz se týkal dalších úprav interiéru školy. Již druhým 

rokem škola pokračuje v úpravách školních tříd. Další inovace by měly pokračovat, zatím však není 

rozhodnuto, jakou cestou se dále půjde. Ve hře je další třída, případně vestibul školy. O těchto 

věcech se povedou jednání s vedením městyse v dalších měsících roku.  

 

 

Ve Stonařově dne 27. 9. 2023    

 

Zápis zpracovala:  

 

Marie Zvěřinová 
členka výboru SRŠ 


